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Symposium 29 juni ’23 – beeldverslag 
Op donderdag 29 juni jl. keken we als MEE lab terug op de afgelopen drie jaar: wat hebben 
we gedaan, wat hee  het opgeleverd, welke interessante uitkomsten kunnen we delen met 
de prak jk én welke relevante sprekers kunnen hun visie op de vraagstukken en aanpakken 
toelichten? Zo kwamen we tot een gevarieerd programma: in de ochtend rich en we ons op 
‘LVB in de strafrechtketen’ en in de middag spraken we met elkaar over ‘de kracht van co-
design’ (het inze en van ervaringsdeskundigheid bij ontwerp en onderzoek).  

 

LVB in de strafrechtketen - ochtendprogramma 

Roos Edens, projectleider MEE lab, lich e de aanpak en resultaten in het project 
Betekenisvol Afdoen toe. In dit project is gekeken wat er nodig is om de kans op recidive bij 
delinquenten met een (vermoeden van een) licht verstandelijke beperking te verkleinen. De 
inzet van een ‘cultural probe’ aangevuld met interviews in de PI’s leverden boeiende 
informa e uit eerste hand op om te weten wat er nodig is vanuit de mensen zelf.  

Lucy de Jong, staffunc onaris ketensamenwerking DJI en dagvoorzi er bij het 
ochtendprogramma, interviewde een naaste en een ervaringsdeskundige over de jd voor, 

jdens en na deten e. Waar liepen zij tegenaan? Wat was voor hen belangrijk? Hoe gaat het 
nu met hen?  

Na het plenaire deel in ‘de Kuil’ gingen de deelnemers naar de workshops. Ze konden daar 
meer horen en zelf aan de slag met diverse onderwerpen:  
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Onderzoek naar LVB in de strafrechtketen onder 
leiding van Hendrien Kaal van het Hogeschool 
Leiden.  

 
 
 
 
Beleefciruit LVB (zelf ervaren hoe het is om een 
LVB te hebben) onder leiding van Mirjam Harmsen 
van de MEE Academie. 
 
 
 
 

 

Warme overdracht van binnen naar buiten – project 
Homerun van Janny v.d. Veen en Tannaz Madani van 
Humanitas DMH.  

 

 

 

Co-design in de strafrechtketen van Job van ’t Veer 
en Laura Vuijk van de NHL Stenden hogeschool. 

 

 

 

De kracht van co-design – middagprogramma 

Na de lunch werd het programma vervolgd in ‘het Theater’. 
Vijf sprekers lich en hun visie en ervaring toe rond het 
betrekken van ervaringsdeskundigen bij ontwerp en 
onderzoek.  

Roos Edens opende het programma met een korte inleiding 
over het MEE lab, de werkwijze en de ervaringen met co-
design, inclusief ontwerpen.  
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De volgende spreker op het programma was Jelle van 
Dijk, ontwerponderzoeker van de Universiteit 
Twente. Hij vertelde over zijn onderzoeken over en 
met mensen met au sme, de successen en de 
valkuilen.  

In de pauze was er een informa emarkt te bezoeken. 
Hier stonden studenten van de NHL Stenden 
Hogeschool die bij het MEE lab een (deel)onderzoek 
hadden gedaan hun resultaten te presenteren. 
Daarnaast was het mogelijk om bij het Kenniscentrum 
Zorg en Welzijn van de NHL Stenden informa e te 
verkrijgen over opleidingen voor professionals. Tot 
slot konden deelnemers bij de stand van MEE Noord 
informa e krijgen over trainingen en 
deskundigheidsbevordering rond het omgaan met 
mensen met niet-zichtbare beperkingen als LVB, niet-
aangeboren hersenletsel en au sme. Met een VR-bril 
op konden ze kennis maken met de wereld van 
mensen met een licht verstandelijke beperking. 

 

Na de pauze vertelde Hendrien Kaal, lector LVB en risicovol 
gedrag, over haar ervaringen met het betrekken van 
ervaringsdeskundigen bij haar eigen onderzoeken. Ze 
deelde haar aanpakken, maar ook haar twijfels, haar 
hobbels en haar vragen.  

 

 

Tot slot vertelden Meike van Dieren en Paula Keilholtz, beide 
ervaringsdeskundige en zorgprofessional en betrokken bij de 
ervaringsdeskundigenpoule van MEE Samen, de deelnemers aan 
het symposium over de toegevoegde waarde van én mooie 
manieren om ervaringsdeskundigen een rol (te) bieden. Met een 
fysieke oefening lieten ze deelnemers het verschil voelen tussen 
uitslui ng, segrega e, integra e en inclusie.  

 

 

We kijken terug op een prach ge dag met boeiende sprekers, interessante resultaten, 
onderzoeken en ervaringen, maar ook een dag waarbij eerlijk gekeken en gesproken werd 
naar wat er goed gaat en wat las g kan zijn rond co-design. Bedankt! 

 

 

 

 

 


